
 

Referat af Central BOP-møde den 3. maj 2017, kl. 16:30 – 18:00 
 

Mødedeltagere: Nils Høj, Bente Baeré, Mai-Britt Lorenzen, Inger Lynge, Charlotte 

Weihrauch, Annette Petersen, Lisa Holsaae, Ole Andersen og Jens Passage. 

Afbud: Leif Ingersholm  

Referent: Cathja M. Rasmussen 
 

1. Velkomst v/ formanden 

Nils byder velkommen 
 

2. Præsentation af ny centerleder Ole Andersen: 

 Information om ny struktur på Enggården: 

Orientering omkring strukturændring på Enggården, hvor der er 

planlagt at der skal være tre områdeledere hvoraf den ene er 
Cathja. De nuværende afdelingsledere går ind i en faglig 

koordinator funktion. De faglige koordinatorer skal arbejde tæt 
på beboerne og derved være tovholdere på kvaliteten og 

hverdagslivet omkring plejen hos de enkelte beboere.   

Baggrund for den nye struktur er at styrke fagligheden gennem 

de faglige koordinatorer. Det ledelsesmæssige fokus omkring 
økonomi, personalemæssige samt kvaliteten af plejen bliver 

styrket ved at rekruttere faglige stærke områdeleder.  

Formanden beder om at det bliver noteret at Jens har forladt 

mødet, da han blev sprunget over i talerækken. 

 

 Klippekortsordning på Plejehjem – forslag og tanker: 

Politisk beslutning - Der er sat puljemidler af til 
klippekortsordning 2 X 945.000,- fordelt over to år. Beløbet skal 

anvendes til ”personlige” ordning på ca. 30 minutter om ugen pr. 
beboer. Minut antallet kan samles sammen til en større ”pulje” 

hvor aktiviteten kan strække sig over længere tid. Beløbet skal 
anvendes til aktiviteter som rækker ud over det nuværende 

serviceniveau.  

Der opfordres til gode ideer omkring hvordan 

klippekortsordningen bliver effektueret og hvad den evt. skulle 
bruges til. 

 

3. Nye punkter ved formand: 

a. Forslag til emner for kommende dagsorden d. 6/9 i central BOP. 

i. BOP vedtægter tages op ved næste møde. 

ii. Ideer til klippekortsordningen 

iii. Opfølgning på evt.  



 

4. Evt. 

- Spørgsmål fra formanden vedrørende den politiske beslutning 

omkring midler til køkkenerne. Ole informerer om, at der er pulje til 

optimering af afdelingskøkkenerne. Formålet er at få maden samt 
dele af madlavningen tæt ud hos beboerne, så de har mulighed for 

at tage del i noget af madlavningen. Dette gøres for at understøtte 
”det gode måltid” og ”det gode hjem”. 

 

- Nødkald: der efterspørges en procedure for afprøvning af 

nødkaldssystemet, hvor der er en oplevelse af, at det ofte går for lang 
tid før der er ”personale” kontakt. Samtidig har der også været 

oplevelser hos pårørende omkring manglende tilstedeværelse fra 
personalet ved møder og ”pauser”, hvor enkelte har oplevet at blive 

afvist. Det er selvfølgelig beklageligt og det vil være et fokus 
fremadrettet.  

 

- Vedtægterne for BOP: fremsendes med referat samt vil blive taget op 

ved næste BOP møde, hvor der evt. kan stilles forslag om ændringer. 
Der aftales på mødet at afgående medlemmer i første omgang 

inviteres med som gæst ved næstkommende møder. Der ønskes 
vedtægtsændringer i forhold til afgående medlemmer fortsat kan 

deltage op til et halvt år efter direkte tilknytning ophører. 

 

- Dragørstuen: der er et ønske om at få mulighed for at anvende 

Dragørstuen igen. Der er forståelse for de problematikker der har 
været ved udlån, hvor Dragørstuen ikke er blevet leveret i ”pæn” 

stand. BOP vil gerne være med til at understøtte et ”ordensreglement” 
for hvordan Dragørstuen skal anvendes. Der kunne evt. betales et 

depositum.  

 

- Der efterspørges et større arrangement a la høstfesten.  
 

- Der rejses spørgsmål omkring tidsrum for medicinering, hvor 
oplevelsen er, at der er blevet doseret til flere beboere på en søndag – 

der doseres ikke i weekenden på nær hvis der skal op startes 
behandling.  

 

5.  Gennemgang af referat fra dagens møde. Referat godkendt 

 

6. Kommende møderække i central BOP: 4/9 2017 og 5/12 2017 klokken 

16:30-18. 

 

Ref/CMR 
 


